
آرمان ملی: تقابل استقلال و ذوب آهن در اصفهان اگرچه 
با تساوی به پایان رسید اما مهمترین اتفاق این دیدار در پایان 

بازی رخ داد.
 

   ماجرا چه بود؟
تیم های فوتبال ذوب آهن اصفهان و استقلال تهران در 
چارچوب یازدهمین هفته بیست وسومین دوره رقابت های 
لیگ برتر فوتبال باشگاه های کشور موسوم به خلیج فارس 
در ورزشگاه فولادشهر اصفهان با یکدیگر مصاف کردند 
که با تساوی یک بر یک خاتمه یافت. سرمربی تیم فوتبال 
استقلال تهران پس از این بازی همانند قبل از مسابقه 
در کنفرانس خبری شرکت نکرد، در جریان بازی یکی از 
تصویربرداران حاضر در محل برگزاری دیدار ذوب آهن 
اصفهان و استقلال تهران همچون بازی سپاهان و پرسپولیس 
با مجوز ناظر مسابقه درحال تصویربرداری از سرمربی استقلال 
و نیمکت دو تیم بود که سرپرست و سرمربی آبی ها با رفتار 
عجیبی از وی خواستند تصویربرداری نکند. این تصویربردار 
پس از پایان بازی نیز همانند جریان مسابقه و به صورت 
حرفه ای درحال تصویربرداری از جواد نکونام بود که با واکنش 

عجیب و زننده این سرمربی باتجربه 
روبه رو شد. نکونام ابتدا هدفون 

این تصویربردار را از گوش وی 
برداشت و سپس با توهین 
کردن به این تصویربردار به 
دوربین وی نیز ضربه زد و در 
نهایت در کمال تعجب به دلیل 

رفتار این تصویربردار و بی احترامی نسبت به خود، تصمیم 
گرفت در کنفرانس خبری پس از پایان بازی شرکت نکند. البته 
که خبرنگاران اصفهانی هم در حمایت از همکار رسانه ای خود 
و رفتار بسیار ناپسند جواد نکونام با وی، میکروفون های خود 
را به صورت دسته جمعی روی زمین گذاشته و تمام اعضای تیم 
فوتبال استقلال تهران را تحریم کردند تا نشان دهند از همکار 
خود حمایت و اقدام ناپسند سرمربی آبی ها را محکوم می کنند. 

   صحبت های فیلمبردار 
جواد عابدین، فیلمبرداری که در جریان دیدار ذوب آهن 
و استقلال با جواد نکونام درگیری پیدا کرده بود، در جمع 
خبرنگاران اظهار کرد: مشغول تصویربرداری پخش زنده 
بودم و کارگردان در گوش من می گفت که چه تصویرهایی 
را بگیرم، در این بین جواد نکونام سرمربی استقلال به سمت 
من آمد و هدفون را از گوشم برداشت و الفاظ ناسزا و... به من 
گفت. وی افزود: در ادامه دیگر همکاران نکونام که دقیق آن ها 
را نمی شناسم به سمت من آمدند و به دوربینم آسیب زدند، 
این مساله برای نکونام که در کشورهای دیگر هم فوتبال بازی 
کرده و با پروتکل ها و کلمه HB آشنا است، خوب نیست، 
نمی دانم دلیل رفتارش چه بود زیرا پروتکل ها را رعایت 

کرده بودم.

   نظر مدیر استقلال 
علی سامره مدیر تیم فوتبال استقلال تهران در جمع 
خبرنگاران نسبت به رفتار ناپسند جواد نکونام 
اصفهان  صداوسیمای  تصویربردار  با 
اظهار کرد: بهتر بود جواد نکونام با 
توجه به شرایطی که هم اکنون دارد 
نکند،  شرکت  کنفرانس خبری  در 
ناخودآگاه نه، بلکه عمدی با یک سری 
کارها برنامه ریزی می کنند تا به حاشیه 
برویم، می خواهم بدانم این فیلمبرداری 
که به سمت جواد نکونام آمد در بازی 
دیگری هم بود که در کنار مربی و بازیکن 
بیاید و به این طرف و آن طرف برود و آیا 
تصویربردار در دیدار قبلی به محوطه فنی 
سرمربیان رفته بود؟ این خودش یک نوع 
بی احترامی است و نمی دانم از کجا باب شده است. وی افزود: 
شما ادعای تان می شود که چنین تصویربرداری در بازی 
سپاهان و پرسپولیس نیز انجام شده؟ بازهم کار اشتباهی 
بوده است، بازی را دوباره ببینید، این رسمش نیست. کاری به 
شخص ندارم، اما شیطنت می کنید، تا جواد نکونام یک قدم 
پای خود را از خط بیرون می گذارد داور چهارم و ناظر سریع 
به سمت او می دوند، تصویربردار با اجازه چه کسی به دنبال 
نکونام رفته است و با دوربین به حلق او می رود؟ مدیر تیم 
فوتبال استقلال ادامه داد: اگر از بالا فیلمبرداری کرده باشید 
همه چیز را می بینید، وقتی یکبار پشت نکونام آمد، او را 

برگرداندم، وقتی موضوع را به جلال مرادی، ناظر بازی گفتیم 
این آقا پیچاند و رفت، اگر پروتکل شان این است که در آنجا 
باشند، به چه علت فرار کرد؟ وقتی او برای هواداران و مربیان ما 
کُری می خواند چه توقعی دارید؟ به نظر من نشست های قبل از 

بازی الکی است و قانون اشتباهی گذاشته اند. 
سامره خاطرنشان کرد: ضمن اینکه خسته از پروازمان 
آمدیم و سرمربی به جلسه فنی اش رفته است، این یک قانون 
من درآوردی و برای تبلیغات است و باید آن را تغییر دهند، 
اگر بحث قانون می کنید، چرا باید تصویربردار به وسط زمین 
بیاید؟ اگر فیلمی دارند، پخش کنند، اصلا چنین چیزی 
نیست، ضربان قلب نکونام روی ۱۸۰ بود و به او بی احترامی 

کردند، هر بار برای ما موردی درست می کنند.
وی تصریح کرد: دو هفته پیش مجریان در تلویزیون 
استقلال را به دلیل رعایت قانون، مسخره کردند و حالا هم 
اینجا چنین اتفاقی افتاد، تصویربردار را صدا کردند که به 
جایش برگردد، اما خودش را به نشنیدن زد، وقتی بی احترامی 
می کند، هر جور رفتاری با او می شود، باید یقه کسی را بگیرید 
که به او اجازه داده است که به محوطه فنی مربیان بیاید؛ این 
تصویربردار بی احترامی کرد و رفتار با او متقابل بود. مدیر تیم 
فوتبال استقلال درباره حواشی اخیر درباره استقلال گفت: 
اگر می خواستیم قانون را رعایت نکنیم، سه ماه پیش این 
کار را می کردیم؛ یک تیم می خواهد کارش را درست انجام 
دهد آنقدر روی مخ اش می روند و حواشی ایجاد می کنند که 
ناخواسته روی تمرکز تیم تأثیر می گذارد، یک جایی باید این 
بساط را جمع کنند؛ سازمان لیگ همان طور که درباره تخلف 
سایر تیم ها اظهارنظر و امتیاز کسر کرد، در مورد استقلال هم 
صحبت کند، الان نزدیک به سه ماه است که درباره استقلال 
بحث می کنند، مگر دیوانه هستیم مربی مان را پس از چهار 

ماه روی نیمکت بنشانیم؟

   صحبت دستیار نکونام 
محمد نوازی درباره جنجا ل های پایان بازی بیان داشت: 
خوشبختانه دنیای امروز به لطف تکنولوژی خیلی راحت 
دست برخی ها را رو می کند. آقای فیلمبردار که باعث اذیت و 
آزار کادرفنی و نیمکت نشینان استقلال شد هوادار تیم خاصی 
است که تصاویرش بلافاصله منتشر شد. واقعا جای تاسف دارد 
فردی که طرفدار تیم خاصی است و برای بازیکنان و کادر 
فنی استقلال کری می خواند به عنوان فیلمبردار پخش زنده 
فعالیت کرده و چنین حاشیه زشتی به وجود می آورد. این فرد 
نباید به عنوان فیلمبردار رسانه ملی فعالیت کند و باید روی 
سکوها بنشیند و برای تیم محبوبش بوق بزند. نوازی ادامه 
داد: شنیدم یک عده هم به صورت سازمان یافته و در حمایت 
از این فرد گفته اند فیلمبرداری اروپایی بوده است! کدام لیگ 
اروپایی اجازه چنین شیطنتی به یک فیلمبردار هوادار می 
دهد؟ اگر مورینیو بود با طرف چکار می کرد؟ سپاهان و ارکان 
آن خجالت نمی کشند برای نتیجه گرفتن دست به چنین 

کارهایی می زنند؟
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حاشیه  استقلال در نصف جهان 

درگیری نکونام و تصویربردار! 

اولین بازی اسطوره چلسی  
در لیگ ملی هاکی روی یخ 

پتر چک، دروازه بان پیشین چلسی اولین 
بازی خود را برای تیم هاکی روی یخ بلفاست 
جاینتز انجام داد. پتر چک، دروازه بان پیشین 
چلسی، اولین بازی رسمی خود برای تیم هاکی 
روی یخ بلفاست جاینتز را انجام داد. در چارچوب 
مسابقات لیگ الیت هاکی روی یخ بریتانیا، 
بلفاست جاینتز با نتیجه  ۵-۱ مقابل گلاسکو 
برنده شد. حدود ۶۰۰۰ تماشاگر این بازی را 
از ابتدا تماشا کردند و تشویق های ویژه ای را به 
اسطوره چلسی اختصاص دادند. چک به صورت 
قرضی از تیم آکسفوردسیتی استارز در بلفاست 

جاینتز حضور دارد.

ویژه

رونالدو یکبار در سال 2013 
منچستر  مقابل  رئال  با 
یونایتد پرشی بی نظیر کرده 
بود که سوژه رسانه های 
دنیا شد و اکنون اسطوره 
پرتغالی بعد از 10 سال از آن 
صحنه دوباره در سن 38 
سالگی این پرش را در لیگ 

عربستان تکرار کرد.

نشریه »استاد الدوحه« قطر با 
اتمام مسابقات هفته نهم لیگ 
ستارگان به معرفی بهترین های 
هفته گذشته در قالب تیم 
منتخب پرداخت. امید ابراهیمی 
هافبک ملی پوش کشورمان با 
درخشش به همراه الشمال در 
این هفته در میان 11 فوتبالیست 
برتر لیگ ستارگان قرار گرفت.

ماجرای ضربه خوردن قفسه 
سینه و پهلوی بازیکنان مس 
رفسنجان در شهر خودی که 
ارتفاعی بالای 1500 متر از سطح 
دریا دارد و نفس کشیدن به طور 
طبیعی در آنجا دشوار است، در 
طول بازی تکرار شد  و در دقایق 
پایانی چنین ضربه مشابهی به 

مهدی محبی برخورد کرد.  

ت
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        مصدومیت ها   تکرار تاریخ  منتخب

گفت وگو

تیم  سابق  مهاجم  موسوی،  سیدعلی 
ملی فوتبال و استقلال در خصوص عملکرد 
شاگردان نکونام و قلعه نویی صحبت کرد. وی 
اعتقاد دارد: متاسفانه در سال های اخیر در 
سطح ملی و باشگاهی دیگر قهرمانی نداریم 
که مشخص می شود در جا زده ایم. خیلی وقت 
است از کشور های شرق آسیا ژاپن و کره جنوبی 
فاصله گرفتیم و عقب افتاده ایم. هم اکنون نیز 
کشور های غرب آسیا زنگ خطر را برای ما به 

صدا درآورده اند.
   درباره عملکرد استقلال در لیگ برتر 

چه نظری دارید؟
 باشگاه ابتدای این فصل نتوانست در نقل و 
انتقالات بازیکنان مدنظر جواد نکونام را جذب 
کند، اما در ۱۰ هفته لیگ برتر خوب ظاهر شده 
و نتایج بسیار عالی کسب کرده است. با توجه 
به ظرفیت و توانایی بازیکنان تیم های دیگر، 
استقلال نفرات یک دست و هم سطحی تری دارد 
و به خاطر همین موضوع می تواند قهرمانی این 

فصل لیگ برتر را به دست آورد.
    حاشیه های  فوتبال ایران، زیاد است!

در هر دوره و دهه های گذشته بازیکنان 
حواشی داشتند، اما در کنارش از نظر فوتبالی 
خیلی بالا بودند. برای همین دلیل نیز مردم با 
بازی نسل های گذشته خاطره داشتند و فوتبال 
آن ها را بیشتر می پسندیدند. متاسفانه هم اکنون 
آن فوتبال و تکنیک کم شده و جای خودش 
را به حاشیه ها داده است. کیفیت فوتبال مان 
خوب نیست، اما بیشتر از تمام دنیا حاشیه 
داریم و مردم کشورمان نیز به حواشی فوتبال 
می پردازند. تیم های بزرگ دنیا این قدر حاشیه 
ندارد و فوتبال مان هم طوری نیست که این همه 

حواشی داشته باشد.
   باشگاه ها سقف قرارداد ها را رعایت 

می کنند؟
 باشگاهی که پول ندارد مطمئنا نمی تواند 
بازیکن با قیمت بالا بخرد و باشگاهی هم که 
پول دارد سقف را رعایت نکرده است، چون 
قوانین را راحت می شد دور زد. فدراسیون فوتبال 
می توانست با قانون و مقررات بهتر باشگاه ها را 
ملزم به انجام قوانین کنند. تیم های استقلال، 
سپاهان و پرسپولیس که در کورس قهرمانی 
هستند صحبت هایی از عدم رعایت سقف قرارداد 

پیرامون شان وجود دارد.
   درباره انتظارات از تیم ملی در جام 

ملت ها چه نظری دارید؟
 آخرین سالی که تیم ملی فوتبال ایران 
در یک دوره مسابقات قهرمان قاره آسیا شد 
مربوط به سال ۱۹۹۸ در بازی های آسیایی 
بانکوک بود. متاسفانه در سال های اخیر در 
سطح ملی و باشگاهی دیگر قهرمانی نداریم 
که مشخص می شود در جا زده ایم. خیلی وقت 
است از کشور های شرق آسیا ژاپن و کره جنوبی 
فاصله گرفتیم و عقب افتاده ایم. هم اکنون نیز 
کشور های غرب آسیا زنگ خطر را برای ما به 
صدا درآورده اند. عربستان، قطر و امارات در حال 
پیشرفت شدیدی هستند و فوتبال ایران باید 
تحولی را احتیاج کند تا هر چه زودتر در رده های 
پایه ها برنامه بلندمدتی را اجرا کند تا بیشتر از این 

از فوتبال آسیا عقب نیفتیم.

سیدعلی موسوی: 
فوتبال ما 

درجا زده است! 

 قاسمپور قید رقابت  
با یزدانی را زد 

ایسنا: دارنده ۲ مدال طلای جهان به 
شایعات درباره احتمال بازگشت به وزن ۸۶ 
کیلوگرم پایان داد و اعلام کرد که قصد دارد 
در رقابت های قهرمانی کشور در وزن ۹۷ 
کیلوگرم به میدان برود. کامران قاسمپور 
۲ مدال طلای جهان که به علت  دارنده 
آسیب دیدگی غایب بزرگ تیم ملی کشتی 
آزاد ایران در رقابت های قهرمانی جهان بود، 
از روند خوب خود برای بازگشت به میادین در 
وزن جدید خبر داد. در شرایطی که انجام عمل 
جراحی کتف توسط حسن یزدانی و دوری ۵ 
تا ۶ ماهه وی از میادین، احتمال بازگشت 
قاسمپور به وزن ۸۶ کیلوگرم برای المپیک 
پاریس را افزایش داده بود، این کشتی گیر 
تاکید کرد ک قصدی برای بازگشت به وزن 
۸۶ کیلوگرم ندارد. قاسمپور گفت: در حال 
حاضر تمریناتم را در جویبار زیرنظر مربی ام 
پشت سر می گذارم و آرام آرام آماده حضور در 

میادین می شوم.

 منهای فوتبال

دیدگـاه

  کوتاه 
تسنیم: شاهین خیری بازیکن سابق استقلال، درباره بازی 
ذوب آهن - استقلال در هفته یازدهم لیگ برتر، اظهار داشت: 
بازی جاندار و خوبی بود. ذوب آهن نیمه اول بیشتر صاحب 
توپ و میدان بود و در کل شاهد بازی روانی بودیم. استقلال 
بعد از گل کمی زود عقب کشید. بعد از گل، ذوب آهن تا ۱۰ 
دقیقه تمرکزش را از دست داد، اما وقتی دید استقلال تمایلی 
برای گلزنی ندارد و عقب نشینی کرده به خود آمد و شانسش 
را برای تغییر نتیجه آزمایش کرد. واقعا حیف است در روزی 
که استقلال بازی خوبی ارائه می کند و حقش کسب سه 
امتیاز است، با یک امتیاز از ورزشگاه خارج شود. ممکن است 
همین یک امتیاز در آخر فصل مانع قهرمانی شود، بنابراین تا 
جایی که می شود نباید حتی یک امتیاز از دست داد. وی در 
ادامه افزود: استقلال در پست های مختلف بازیکنان خوبی 
دارد، اما در پست هافبک دفاعی باید از یک بازیکن ششدانگ 
استفاده کند. شاید بگویید مهدی مهدی پور، روزبه چشمی و 
امید حامدی فر می توانند در پست هافبک دفاعی بازی کنند، 
اما من معتقدم بازیکنی باید باشد که فضای بین مدافعان و 
خط هافبک تیم را جمع و جور کند. فردی با مشخصات دوره 
جوانی روزبه چشمی که به همه جای زمین سرک بکشد و 

بازی رقیب را تخریب کند، نیاز استقلال است. 

بیــن المــلل 
 ارلینگ هالند، مهاجم نروژی منچسترسیتی به رکوردی 
خاص که در لیگ جزیره به ثبت رساند واکنش نشان داد. به 
گزارش اسپورت، حساس ترین بازی هفته سیزدهم رقابت های 
لیگ برتر انگلیس برنده نداشت. دو تیم منچستر سیتی و 
لیورپول در حساس ترین بازی هفته سیزدهم در ورزشگاه الاتحاد 
به مصاف هم رفتند که این بازی برنده نداشت و با تساوی یک بر 
یک به پایان رسید. ارلینگ هالند ابتدا سیتی را پیش انداخت اما 
آرنولد توانست  گل تساوی را برای لیورپول به ثمر رساند. هالند 
با گلی که در این بازی به ثمر رساند یک رکورد تاریخی و جدید 
را به نام خود به ثبت رساند. او تنها در ۴۸ بازی در لیگ جزیره 
توانست ۵۰ گل به ثمر برساند که این یک رکورد در تاریخ لیگ 
برتر انگلیس است. هالند به این رکورد خاص که به نام خود به 
ثبت رساند واکنش نشان داد و نوشت: این یک رکورد بسیار 
خاص است. مدیون هم تیم های بسیار خوب و هم چنین کادر 
فنی هستم که در هر بازی به من کمک می کنند تا بهترین باشم. 
امتیاز بزرگی است که برای چنین باشگاهی بازی می کنم. هالند 
فصل قبل که نخستین حضورش را در لیگ جزیره تجربه کرد 
توانست عنوان آقای گلی و بهترین بازیکن فصل را با منچسترسیتی 

به دست آورد. او در فصل جاری هم توانسته 
۱۴ گل در ۱۳ بازی به ثمر برساند 

تا با اقتدار در صدر جدول بهترین 
گلزنان قرار گیرد. این فوق ستاره 
نروژی در صورتی که بتواند به این 
نمایش درخشان خود ادامه دهد 
به احتمال خیلی زیاد توپ طلا را به 

دست آورد. او در سال قبل هم بعد از 
مسی بیش ترین رای را برای 

کسب توپ طلا به خود 
اختصاص داد و به نظر 
می رسد که در آستانه 
جایزه  این  کسب 

بزرگ قرار دارد.

تغییر شرایط روز فوتبال دنیا 

شرایط حرفه ای فوتبال روز دنیا تغییر کرده، دیگر مثل 
قدیم نیست که تیم مهمان ۳-۴ روز قبل به خانه حریف و محل 
برگزاری مسابقه برود. اعضای یک تیم، صبح به جایی که قرار 
است آنجا بازی کنند، می روند، ظهر یک جلسه تمرین دارند و 
بعدازظهر هم بازی برگزار می شود. در نهایت اعضای تیم، بعد از 
بازی هم به کشور خودشان بازمی گردند. کادرفنی و بازیکنان 
پرسپولیس نباید بهانه بگیرند که اصرار داشتند ۳ روز زودتر به 
عربستان بروند تا با شرایط آب و هوای آنجا آشنا شوند که در 
روز بازی بازیکنان به مشکل برنخورند. مگر همین تیم النصر 
نبود که بعدازظهر وارد ایران شد، حتی در تهران تمرین هم 
نکرد و فردایش نیز با پرسپولیس بازی کرد و شب به عربستان 
بازگشت. تیم و کادرفنی پرسپولیس باید به فکر پیاده کردن 
تاکتیک گروهی مقابل حریف باشند. با اینکه پرسپولیس در 
تهران از النصر شکست خورده، اما می تواند در عربستان، نتیجه 
دور رفت را جبران کند و با کسب بهترین عملکرد برای دیدار با 
الدحیل آماده شود. ان شاءا... پرسپولیس در هر دو دیدار خودش 
نتیجه بگیرد و به دور حذفی لیگ  قهرمانان آسیا صعود کند. 
مگر می شود پرسپولیس یک تیم کامل نداشته باشد تا به مصاف 
رقبا برود. هر تیمی باید بازیکنان روی نیمکتش قوی تر از نفرات 
اصلی و داخل زمین باشد. در این صورت می توان گفت تمام 
نفرات تیم در یک سطح قرار دارند. چون برای رسیدن به ترکیب 
اصلی تلاش می کنند و رقابت درون تیمی هم باعث پیشرفت 
همه بازیکنان تیم می  شود. در سال های اخیر، مدیریت در رده 
پایه خیلی اسف بار بوده و خیلی وقت است که فکری به حال 
تیم های نوجوانان، جوانان و امید نکرده ایم و استعدادیابی دیگر 
وجود ندارد. حتی باشگاه های فوتبال هم به رده پایه اهمیتی 
نمی دهند و تیم های محلی و دسته های پایین تر را از بین 
برده اند. تمام هم و غم فوتبال ایران پرداختن به مسابقات لیگ 
برتر است، چون استعدادیابی سود و آورده ای برای باشگاه ها 
ندارد، کنارش گذاشته اند. اگر تیم امید ایران مقابل تیم سطح 
پایینی در قاره آسیا شکست بخورد زیاد عجیب و غریب نیست، 
چون برای تیم ملی کار نکردیم که الان منتظر نتیجه عالی 
باشیم. کی روش در ۸ سال فعالیتش در فوتبال ایران، برای تیم 
ملی چه کاری کرد؟ قلعه نویی از فوتبال ایران شناخت زیادی 
دارد، به خاطر همین دلیل باید تفکرات تاکتیکی خودش را در 
تیم ملی پیاده کند. قطعا با این روند تیم ملی می تواند بعد از 

چند سال نتایج عالی به دست آورد.

ناصر ابراهیمی 
کارشناس فوتبال 

رضا پرکاس: 

رضا پرکاس، کارشناس فوتبال ایران با 
انتقاد از تصمیم کادرفنی تیم نوجوانان فوتبال 
ایران مقابل نیوکالدونیا آن را تجربه مهمی در 
تورنمنت های بین المللی برای فوتبال ایران 

دانست.
   تیم ملی نوجوانان 

رضا پرکاس در گفت وگو با تسنیم، درباره 
عملکرد تیم فوتبال نوجوانان ایران در جام 
جهانی زیر ۱۷ سال، اظهار داشت: بازی 
اول با برد ارزشمند مقابل برزیل همراه بود 
که واقعا شایسته تمجید از دوندگی، تلاش 
و کیفیت بازیکنان است، اما در بازی دوم، 
مقابل  انگلیس به این دلیل در دقایق پایانی 
شکست خوردیم که بازیکنان دو بازی سنگین 
را پشت سر گذاشته و خسته بودند. همچنین 
نباید فراموش کرد که بارندگی بلای جان تیم 
ایران شد!  وی با نگاهی متفاوت به سومین 
رقیب ایران در رقابت های جام جهانی زیر 
۱۷ سال تصریح کرد: البته بررسی ما با توجه 
به اینکه قصد داریم از دریچه ای متفاوت به 
عملکرد نوجوانان ایران نگاه کنیم، بیشتر 

متوجه بازی سوم مقابل نیوکالدونیاست. بازی 
مقابل تیمی که در دو بازی ۱۹ گل خورده 
دارد، هیچ تهدیدی برای نوجوانان ایران نبود. 
پس باید اینگونه تحلیل و نگاهی ویژه به این 
بازی می داشتیم. با مشخص شدن سرگروهی 
مراکش و اینکه با سومی در گروه خودمان با 
آنها روبه رو می شدیم و با پیروزی در مرحله 
بعدی با برنده مالی- مکزیک، بازی خواهیم 
داشت، یعنی مناسب ترین راه برای رسیدن 
به نیمه نهایی، با توجه به مسیرهای دیگر 
)بازی های مرحله یک هشتم و یک چهارم 
نهایی( همین راه بود. البته از حیث رتبه بندی 
در گروه خودمان با توجه به بازی های سوم 
گروهی، چند احتمال وجود داشت و دست 
یافتنی ترین آن دوم شدن در گروه و بازی با 
اکوادروی بود که چند روز پیش به راحتی 
توانسته بود مراکش را شکست دهد. البته با 

این احتمال که برزیل مقابل انگلیس شکست 
بخورد یا تن به تساوی دهد.

   تصمیم کادر فنی 
کارشناس فوتبال ایران با نقد تصمیم 
کادرفنی تیم نوجوانان ایران بابت عدم 
ذخیره،  ترکیب  بازیکنان  به  استراحت 
خاطرنشان کرد: با علم به اینکه ما مقابل 
نیوکالدونیا نباید مشکلی داشته باشیم، وقتی 
سومی ما حتی با گرفتن مساوی از تیم ضعیف 
جزیره نیوکلودونیا تضمین شده بود، اینکه 
برای بازی یک هشتم نهایی، تغییر شهر 
محل مسابقه داریم و مسافت می تواند روی 
شادابی بازیکنان اصلی تأثیرگذار باشد، بهتر 
نبود با تیم دوم مان بازی کنیم؟ با توجه به 
اینکه کادرفنی دلیل اصلی باخت به انگلیس 
مقابل  ای کاش  می دانستند،  را خستگی 
نیوکالدونیا به نفرات ذخیره تیم بازی می دادیم 

و یا با به کارگیری حداقلی از بازیکنان اصلی 
تیم در دو نیمه، خود را برای بازی مهم یک 

هشتم نهایی آماده می کردیم. 
   بازی با مراکش 

پرکاس با ارزیابی بازی مراکش در مرحله 
یک هشتم نهایی جام جهانی زیر ۱۷ سال، 
گفت: مراکش نسبت به برزیل و انگلیس قدرت 
کمتری داشت و ما توانستیم بازی های خیلی 
خوبی مقابل آنها داشته باشیم. با توجه به 
بازی های قبلی همه قدرت تیم ما را پذیرفتند. 
در واقع وقتی بازی در مرحله یک هشتم نهایی 
با مراکش مسجل شد، به قولی ناخواسته با 
قرعه خوبی روبه رو شدیم، چون با شکست آنها 
از اکوادور، کمتر تصور می شد بتوانند سرگروه 
شوند. کارشناس فوتبال ایران در پایان اظهار 
داشت: بیاییم نتایج را با توجه به مسائل 
فنی، مدیریتی و استراتژی یک تیم برای 
کل تورنمنت، تحلیل و نقد کنیم. خستگی 
)انتخابی و خواسته خودمان(، بدشانسی و آب 
و هوا را که تأثیر کمی روی نتایج دارند، اینقدر 

پررنگ نکنیم. 

بعد از برزیل و انگلیس باید مسیر را بهتر 
محاسبه می کردیم

کریمی: امسال سال سرنوشت سازی برای والیبال  است
ملی پوش والیبال ایران گفت: امیدوارم 
همه کمک کنند تا والیبال بتواند در مسیر 
اصلی خود بماند و هر روز رو به جلو برود. 
جواد کریمی در گفت وگو با تسنیم درمورد 
شرایطش در تیم  »آرکادا گالاتی« رومانی 
اظهار داشت: ۷ هفته از لیگ رومانی گذشته 
است و تیم ما یک بازی عقب مانده دارد. در ۶ 
بازی دیگر خوشبختانه توانستیم به پیروزی 
برسیم و شرایط خوبی داریم. تیم ما ۵ سال 
متوالی قهرمان شده و هدف مان این است 
که امسال در لیگ قهرمانان اروپا از گروه 

خود صعود کنیم. گروه خیلی سختی نداریم 
و این شانس وجود دارد که به عنوان بهترین 
تیم دوم، راهی مرحله بعد شویم. ملی پوش 
والیبال ایران ادامه داد: روز چهارشنبه در لیگ 
قهرمانان اروپا با تیم »گرین مازک« بلژیک که 
۲ سال در آن بازی کرده بودم مصاف می شویم. 
در بازی اول لیگ قهرمانان به دلیل مشکل ویزا 
نتوانستم تیم را همراهی کنم. هفته آینده 
)روز شنبه( در لیگ رومانی هم باید با تیم 
امیر غفور و علی اصغر مجرد روبه رو شویم. فکر 
می کنم مصاف جالبی داشته باشیم. پاسور 

تیم ملی والیبال  خاطرنشان کرد: من به عنوان 
بازیکن هیچوقت درخصوص انتخاب سرمربی 
اظهارنظر نمی کنم. من سرباز تیم ملی هستم 
و هر فردی که هدایت تیم ملی را برعهده 
بگیرد برایم قابل احترام است. کریمی درمورد 
بلاتکلیفی در رأس فدراسیون والیبال و پایان 
دوران ریاست محمدرضا داورزنی تصریح 
کرد: دیدن و شنیدن برخی اتفاقات خیلی 
برایم عجیب است چون در سال های قبل هم 
والیبالِ بدون داورزنی را دیده ایم. داورزنی 
چهره شناخته شده ای در فدراسیون جهانی 

و کنفدراسیون والیبال آسیا است و مسئولان 
جهانی احترام زیادی برای وی قائل هستند. 
کریمی گفت: برخی چهره ها و افراد مثل 
سعید معروف، محمد موسوی و داورزنی در 
والیبال ایران حضور دارند که کل دنیا، والیبال 
ما را به نام آنها می شناسند. امیدوارم آقایان 
با تصمیم های خود آینده والیبال را تاریک 
نکنند، چون همه می دانیم که امسال چه سال 
سرنوشت سازی برای والیبال ایران است. اگر 
تغییری حاصل شود و این تغییرات مثبت 

نباشد آقایان باید پاسخگو باشند. 


